

26 Ramadan 1446  
26 March 2025

26 رمضان 1446 هـ  
26 مارس 2025 م

## Disclosure

## إفصاح

**Designation of Sohar International Bank SAOG as a Domestic Systemically Important Bank (“D-SIB”) by the Central Bank of Oman**

**تصنيف بنك صحار الدولي ش م ع كبنك محلي ذو أهمية نظامية بواسطة البنك المركزي العماني**

Sohar International Bank SAOG (“Sohar International”) announces its designation by the Central Bank of Oman (“CBO”) as a Domestic Systemically Important Bank (“D-SIB”) and receipt by it of CBO’s guidance to disclose the same on the 25<sup>th</sup> of March 2025.

يود بنك صحار الدولي ش م ع (“صهار الدولي”) أن يعلن عن تصنيفه عن طريق البنك المركزي العماني كبنك محلي ذو أهمية نظامية واستلامه لتوجيهات من البنك المركزي العماني عن الإفصاح عن ذلك بتاريخ 25 مارس 2025م.

This designation reflects the growth and importance of Sohar International domestically and comes with an enhanced regulatory and supervisory regime and requirements to address any systemic or structural regulatory issues.

يعكس هذا التصنيف نمو وأهمية صحار الدولي على المستوى المحلي، وسيكون مصحوباً بمتطلبات تشريعية ورقابية معززة للتعامل مع أية أمور نظامية أو هيكلية رقابية.

**Abdul Wahid Al Murshidi**  
**Chief Executive Officer**



**عبدالواحد المرشدي**  
**الرئيس التنفيذي**

